

參加二〇一六／二〇一八年度中學學位分配辦法的直接資助計劃中學
Direct Subsidy Scheme Secondary Schools
Participating in the Secondary School Places Allocation System 2016/2018

學校 編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	中一自行分配 學位數目 No. of S1 DP	供參考用 For Reference Only
				二〇一七／一八學年 中一全年學費 2017/18 School Year S1 School Fee Per Annum
(I) 香港島 HONG KONG ISLAND				
522	漢華中學 HON WAH COLLEGE	香港小西灣富欣道3號 3 HARMONY ROAD, SIU SAI WAN, HK 2817 1746	35	\$17,150
520	蘇浙公學 KIANGSU-CHEKIANG COLLEGE	香港北角寶馬山道20號 20 BRAEMAR HILL ROAD, NORTH POINT, HK 2969 3969	30	\$6,260
521	培僑中學 PUI KIU MIDDLE SCHOOL	香港北角天后廟道190號 190 TIN HAU TEMPLE ROAD, NORTH POINT, HK 2566 2317	70	\$7,980

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為 2018 年 1 月 2 日至 1 月 17 日（包括首尾兩日）。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 2 January to 17 January 2018 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

直接資助計劃中學可收取學費。由於現階段未能知悉有關學校 2018/19 學年的收費情況，本手冊列出截至 2017 年 11 月學校在 2017/18 學年中一全年學費的資料，供家長參考。

Direct Subsidy Scheme secondary schools may be fee-charging. As the fees chargeable for the 2018/19 school year are not yet available at this stage, the information on school fees charged per annum for S1 in the 2017/18 school year as at November 2017 has been listed for parents' reference.

直接資助計劃中學收錄的中一學生在完成中三課程後可在原校升讀中四，而不會獲教育局中央安排其他學校的資助中四學位。

S1 students admitted to Direct Subsidy Scheme secondary schools may be promoted to S4 in their own schools upon completion of S3 and will not be centrally placed to S4 in other schools subvented by the Education Bureau.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.